
Kære alle 

 
Der blev afholdt et kort møde med bestyrelsen og vejudvalget 23.09.2020 i fælleshuset. 
Pga. afbud og Coronasituationen var de tilstedeværende: Chalotte, Sanne, Jan og Mie. 
 
Vejudvalget orienterede om den rådgivning de har indhentet vedr. genopretning af vejene 
især i den nye afdeling. Der skal drænes, så vandet kommer væk fra vejene, hvor der 
ellers bare vil skabes nye huller. Vejene skal desuden rettes af. Der tages kontakt til et 
firma, der har erfaring med at grave render og lave det rette fald på vejene.  I øvrigt vil vi 
moseboere også blive involveret i arbejdet. (Mulighed for endnu en hyggelig arbejdsdag. 
 
Pga. ferie vil der først være en endelig plan i begyndelsen af oktober og arbejdet vil blive 
udført inden vinteren sætter ind. 
 
Bestyrelsen tager kontakt til Aarhus Kommune om de vil rense drænrør/kloakker, hvilket 
de tidligere har gjort. HF Mosen betaler for dette. 
 
Resten af bestyrelsesmødet blev udsat til 6/10 kl. 18.30 pga. frafald. 
 
Ha' en god aften. 
 

På vegne af: 

Chalotte Willemann Stecher 

Sanne Killberg Thuen 

Kirstine Krogh Sørensen 

Gunilla Illemann Stecher 


